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Zápis z jednání Krajské odborné rady represe konaného dne 26. září 2023  
v kanceláři OSH Praha-východ 

 
Přítomni: 
Vedoucí KORR – p. Milan Růžička 
Benešov – p. Petr Štěpánek  
Kolín (represe) – p. Jiří Kutil 
Kutná Hora – p. Pavel Mátl 
Mladá Boleslav – p. Václav Červinka 
Praha-východ – p. Tomáš Zachata 
Příbram – p. Martin Spilka 
 
Omluveni zástupci: 
Beroun, Kladno, Kolín (sport), Mělník, Nymburk, Praha-západ 
 
Dále omluven: p. Oldřich Lacina (starosta KSH Středočeského kraje) 
 
Zapisovatelka: Petra Myslínová Cejpková 
 
Průběh jednání: 
1/ Zahájení – jednání bylo zahájeno p. Milanem Růžičkou v 17:00 hod. přivítáním přítomných. 
2/ Zhodnocení Krajské soutěže v požárním sportu – konala se v polovině června 2023 ve Vlašimi. 
Soutěž převážně hodnocena přítomnými členy KORR velmi kladně, jako velmi kvalitní se ukazuje 
spolupráce s HZS v otázce organizace a celkové přípravy soutěže, je vysloveno poděkování rozhodčím, 
technické četě a všem, kdo se na zajištění akce podíleli. Kladně je hodnoceno také ubytování a strava, 
případné problémy byly řešeny operativně. 
 
Je pouze upozorněno na menší počet rozhodčích ze strany pana Spilky. Zde se přítomní členové KORR 
shodují, že chybí celá generace rozhodčích, neboť dochází k situacím, kdy pro některé starší rozhodčí 
jde již o činnost náročnou, avšak není dostatek členů z mladších generací, kteří by mohli své starší kolegy 
zastoupit. Pan Růžička zde doplnil, že bohužel projekt sestavit tým krajských rozhodčích, bohužel padl.  
 
Pan Růžička dále uvedl, že KSH Středočeského kraje má v pronájmu soutěžní stroje Fox 3, avšak na MČR 
se již používá Fox 4, je tedy velký předpoklad, že bude vyžadováno, aby také krajská kola probíhala na 
strojích Fox 4, tím pádem by odpadl trénink na mistrovství. 
 
Pan Spilka doplnil, že je zvažováno odbourat samostatné MČR v běhu na 100 metrů, o které není takový 
zájem. 
 
Pan Červinka dále doplnil, že starosta OSH Mladá Boleslav bude v příštím týdnu jednat v Kladně (HZS) 
o realizaci Krajské soutěže v PS 2024, která by měla proběhnout v Mladé Boleslavi. 
 
Ze vzájemné diskuze vzešlo posléze resumé: Vedoucí rady KORR žádá, aby její zástupci nominovaní 
jednotlivými okresními sdruženími se účastnili také krajských soutěží, měli by tedy být vysláni z OSH 
nejen rozhodčí, ale také příslušný zástupce OSH v Krajské odborné radě represe.  
 
3/ Zhodnocení Krajské soutěže v disciplínách TFA – proběhla v Královéhradeckém kraji (Žernov) 
v druhé polovině června t. r. Pan Štěpánek hodnotí soutěž pozitivně, bylo výborně postaráno ze strany 
pořadatelů o soutěžící i o rozhodčí.  
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Pan Růžička v této souvislosti uvedl, že z důvodu, kdy se nepřihlásil žádný pořadatel pro tuto soutěž 
přímo ze Středočeského kraje, byla zvolena tato možnost oslovit KSH Královéhradeckého kraje, zda by 
naši závodníci mohli soutěžit v rámci jejich TFA. Tato skutečnost byla zcela bez problémů a KSH 
Královéhradeckého kraje je třeba vyslovit velké poděkování za tuto možnost a azyl pro naše závodníky.Z 
důvodu našeho  závazku(zajistit organizačně dva úseky soutěže)bylo naplánováno výjezdní zasedání 
rady do Žernova. Problém nastal v komunikaci o potvrzení účasti na jednání týkající se KORR+rozhodčí 
TFA. Z důvodu velkého počtu omluvených členů KORR a rozhodčích byl příjezd přihlášených stanoven 
na podvečerní dobu( některých OSH nedorazila návratka vůbec).Vedoucí rady komunikoval pouze 
s těmi kdo potvdili účast.V sobotu před soutěží proběhlo seznámení s tratí a podmínkami soutěže. 
V případě této soutěže p.Růžička poukázal na problematickou komunikaci a zpětnou vazbu. 
 
Další problém pan Růžička upozornil na to, že u některých okresních sdružení nejsou informace 
předávány do nižších článků (členská základna), tudíž mnoho lidí o soutěži nevědělo. Ve chvíli, kdy ze 
Středočeského kraje nebyl nahlášen žádný závodník, zavolal do SDH Komárov, kde projevili zájem se 
zúčastnit, a tak se také stalo. 
 
Dále proběhla diskuze o zachování soutěže TFA v krajské úrovni.  
Resumé: Krajská odborná rada represe doporučuje, aby v soutěži TFA bylo i nadále pokračováno, 
avšak je nezbytné, aby bylo vždy předem dostatečně dlouho známo, kdo se ujme pořadatelství 
soutěže.  
 
4/ O pohár starosty KSH – pan Kutil podal informaci o přípravě soutěže, která proběhne 28. září 2023 
(čtvrtek). Vše je připraveno, hlavním rozhodčím bude pan Petr Polášek. Pan Červinka projevil zájem se 
zúčastnit jako rozhodčí a dohodne se s paní Havlínovou, starostkou OSH Kolín. 
 
5/ Školení rozhodčích TFA – pan Růžička podal informaci, že nejpozději do první poloviny prosince 
budou obesláni všichni rozhodčí, zda mají zájem pokračovat, posléze budou svoláni do Přibyslavi, kde 
proběhne školení. Pan Růžička dále uvedl, že jednou z náplní činnosti KORR je pořádání soutěží v TFA, 
proto by uvítal, kdyby přibylo zájemců o školení rozhodčích pro tento typ soutěže.  
 
6/ Zkoušky Hasič II. a Hasič III. (okres PV) – pan Zachata podal informaci o plánovaných zkouškách 
odborností Hasič II. a Hasič III., které proběhnou v Mnichovicích dne 4. listopadu t. r. Předsedou 
zkušební komise bude mjr. Josef Kudrna (držitel odbornosti Hasič I.). Poslední školení těchto odborností 
proběhlo na okrese Praha-východ v roce 2017. Pan Růžička se pochvalně vyjádřil k této aktivitě a 
požádal p. Zachatu, zda by mailem zaslal informaci, kolik je nových držitelů odbornosti Hasič II. a Hasič 
III. na okrese Praha-východ. 
 
7/ MČR ve vyprošťování – vedoucí rady se velmi pochvalně vyjádřil o připravenosti družstva JSDH 
Rudná (okres Praha-západ), které vyhrálo v loňském roce Krajskou soutěž ve vyprošťování a nyní také 
MČR.  
 
8/ Příprava Krajské soutěže v disciplínách TFA – v roce 2024 by měla proběhnout na okrese Kutná Hora. 
Pan Mátl podal informaci, že jako místo konání jsou zvažovány Krchleby. Pan Růžička požádal, aby do 
poloviny prosince bylo místo konání pevně určeno.  
 
Proběhla krátká diskuze o termínu akce. Navržen je termín 29. 6. 2024 a 31. 8. 2024.  
Resumé: Členové KORR se přiklání k datu konání Krajské soutěže v disciplínách TFA na 29. 6. 2024.  
 
9/ Krajská soutěž ve vyprošťování z vozidel – na uspořádání této soutěže v roce 2024 se přítomní 
členové rady jednoznačně shodují. 
 



3 
 

Caterpillar: Confidential Green 

Resumé: KORR doporučují Výkonnému výboru KSH vejít v jednání s ředitelem HZS a uspořádat 
v příštím roce Krajskou soutěž ve vyprošťování z vozidel.  
 
10/ Hasič II. a Hasič III. – Krajská odborná rada represe nabízí součinnost všem okresům, které mají 
záměr uskutečnit zkoušky těchto odborností.  
 
11/ Informace z Ústřední odborné rady represe – pan Růžička podal informace o plánovaném semináři 
represe v Přibyslavi. V současné době se zvažuje, že by seminář proběhl jako jednodenní (nikoliv 
víkendový) s využitím e-learningu.  
 
V červnu 2024 proběhne setkání praporů v Telči ku příležitosti 160. výročí založení českého 
dobrovolného hasičstva. Bude se jednat o třídenní akci.  
 
Pan Růžička podal informaci o účasti na Pyrocaru. Zúčastnil se jako pořadatel a vlajkonoš, akce byla 
výborně zorganizovaná, snad jen mohlo být více dobrovolníků na koordinaci.  
 
12/ Různé  
Příbram – je plánován kurz pro nové velitele a strojníky, v polovině října je plánován kurz pro práci 
s motorovou pilou, 16. září t. r. proběhl Pohár starosty, jehož se zúčastnilo 12 družstev mužů a 10 
družstev žen. Na jaře proběhne školení rozhodčích. 
 
Dále p. Spilka pokračuje za Ústřední odbornou radu hasičských soutěží – na jednání ústřední rady bylo 
hodnoceno MČR v požárním sportu, které proběhlo v Sokolově, chválí zázemí i přítomnost technika 
z firmy Rosenbauer, který vždy pohotově zasáhl, pokud došlo k nějaké závadě. Bylo nutno měřit 50 
procent útoků z důvodu národního rekordu na soutěžním stroji Fox 4. Příští rok proběhne MČR 
v Olomouci, kde budou jen tři dráhy, tudíž tento aspekt zpomalí soutěž. Je zvažováno, aby již 
neprobíhalo MČR jednotlivců.  
 
Dne 14. října t. r. proběhne školení trenérů požárního sportu. Jedná se o proškolení těch, kteří pak 
budou školit v daném kraji. Pan Spilka se omlouvá z účasti na soutěži O pohár starosty KSH, neboť o 
víkendu se účastní MČR v disciplínách CTIF. Na stránkách SH ČMS byly vyvěšeny informace o nových 
rozhodčích a obnovách. 
 
Pan Růžička doplnil, že z důvodu čerpání dotací z NSA je nutné, aby na okresech a krajích byly oddělené 
odborné rady represe a sportu.  
 
Mladá Boleslav – zde kompletně veškerá školení musí probíhat přes HZS, na jaře proběhl velitelský den, 
v současné době se konají hlavně dětské akce. O pořádání soutěží není příliš velký zájem. 
 
Kutná Hora – letos se bude konat soutěž v TFA, bude se jednat o výběh na rozhledu Vysoká (kategorie 
muži i ženy), dopoledne budou soutěžit dospělí, odpoledne děti. Akce by měla proběhnout 28. října t. 
r. V listopadu proběhne školení strojníků a velitelů.  
 
Praha-východ – rada represe se zaměřuje spíše na podporu jednotek a vzdělávání, okrajově soutěžím, 
cílem proto je, aby na okrese vznikla samostatná odborná rada sportu, jemuž se nyní věnuje zejména 
rada mládeže. Je jednáno s Ústřední hasičskou školou Jánské Koupele, je záměr uskutečnit na okrese 
školení velitelů a strojníků (technik jednotky a technik strojní služby).  
 
Benešov – v sobotu 30. září t. r. proběhne seminář pro strojníky jednotek, lektoři jsou zajištěni z HZS 
Benešov a z Krajského ředitelství policie, další týden pak proběhne v Jizbici školení strojníků a velitelů, 
poté bude následovat výcvik jednotek 14. října t. r. V dubnu proběhl velitelský den, posléze okresní kolo 



4 
 

Caterpillar: Confidential Green 

v PS, krajské kolo v PS, rada represe byla nápomocna také radě mládeže při realizaci okresního kola 
v PS. Je zde snaha zaměřit činnost rady represe na jednotky.  
 
Pan Růžička podal poté informaci o úmrtí pana Jana Kargera, ředitele ÚHŠ Jánské Koupele. Jako 
nástupce je zvažován pan Radomil Fešar, svědomitý a spolehlivý člověk, jenž by byl jistě zárukou 
kvalitního pokračování ÚHŠ.  
 
13/ Příští jednání KORR – mělo by proběhnout na okrese Kutná Hora, zřejmě v Krchlebech, neboť 
stěžejní bod jednání se bude týkat přípravy Krajské soutěže v disciplínách TFA. Pan Růžička prosí 
zástupce Kutné Hory o termín a sjednání schůzky, jež by byla pojata jako výjezdní zasedání. Předběžně 
je zvažováno realizovat jednání v lednu r. 2024.  
 
14/ Závěr – jednání bylo zakončeno v 18:30 hod. vedoucím KORR, který poděkoval všem přítomným za 
konstruktivní jednání a popřál šťastnou cestu domů. 
 
 
 
 
 
 
Se zněním zápisu souhlasí: 
 
 
 
 
Milan Růžička, vedoucí KORR: ………………………………………………………………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
Vyhotovení zápisu: Petra Myslínová Cejpková  
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